

## 有害物質聲明書

**Declaration of Hazardous Substances**

茲聲明本公司所提供之端子台標準機種，符合歐盟2002/95/EC電子電機設備有害物質禁用指令；2013年1月起符合歐盟2011/65/EU指令；2015年6月起符合歐盟EU 2015/863指令。

產品包裝標識為“RoHS compliance”。

Hereby declare that Dinkle standard products are compliance with the EU Directive 2002/95/EC electrical and electronic products; and from January 2013, are compliance with the EU Directive 2011/65/EU; and from June 2015, are compliance with the EU Directive 2015/863. The packaging will be marked “RoHS compliance”.

此聲明書說明我司供應的產品，依 RoHS 指令中所列出之有害物質作以下限制:

Hereby declare that Dinkle standard products, the hazardous substances indicated below, are restricted according to RoHS Directive.

限制物質明細表  
Restriction substance list

No	Substance Name (Chinese)	Substance Name (English)	Chemical formula	Content (wt% or ppm)
1	鉛及其化合物	Lead and Lead compounds	Pb	<1000 ppm
2	汞及其化合物	Mercury and Mercury compounds	Hg	<1000 ppm
3	鎘及其化合物	Cadmium and Cadmium compounds	Cd	<100 ppm
4	六價鉻及其化合物	Hexavalent chromium compounds	Cr <sup>6+</sup>	<1000 ppm
5	多溴聯苯	Polybrominated biphenyls	PBBs	<1000 ppm
6	多溴聯苯醚	Polybrominated diphenylethers	PBDEs	<1000 ppm
7	鄰苯二甲酸二(2-乙基己基)酯	Bis(2-ethylhexyl) phthalate	DEHP	<1000 ppm
8	鄰苯二甲酸二丁酯	Dibutyl phthalate	DBP	<1000 ppm
9	鄰苯二甲酸丁酯苯甲酯	Benzyl butyl phthalate	BBP	<1000 ppm
10	鄰苯二甲酸二異丁酯	Diisobutyl phthalate	DIBP	<1000 ppm

註：RoHS 指令中豁免物質，依豁免項執行。

Remark : About exempted substance of RoHS Directive, according to exempted terms to perform.

